

**Aika:** 25.1.2017 klo 15.00

**Paikka:** Haveri, Ylöjärvi

**Läsnä:** Helena Näsiaho, Jaakko Jouti, Petteri Järvelin, Ari Kaurahalme,  
Juhani Kytöviita, Sari Lähde

**1. Kokouksen avaus**

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15.20 .

**2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus**

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

**3. Työjärjestyksen hyväksyminen**

Hyväksyttiin esityslista työjärjestykseksi.

**4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastus**

Luettiin edellisen kokouksen pöytäkirja ja hyväksyttiin se.

**5. Talousasiat**

Rahastonhoitaja Ari Kaurahalme raportoi maksetuista laskuista.

**6. Jäsenasiat**

Uusia jäseniä hyväksytty: Timo Lehtimäki, Ikaalinen ja Arto Soininen, Hämeenkyrö.  
Kaarina ja Juhani Viitakoski ovat eronneet. Vuodenvaihteessa oli jäseniä yhteensä 294.

**7. Mökkiasiat**

Taivassalon mökkiä vuokrataan edelleen, muuta paikkaa ei ole. Hervannan kalaseuralla on Porin Antoorassa mökki. Seura on ollut halukas jakamaan mökkivuorokausia puolin ja toisin, jotta saavat omalleenkin enemmän käyttöä. Sieltä olisi myös kiinnostusta mennä Taivassaloon. Tiedustellaan sopimusta.

**8. Tulevat tapahtumat talvi 2016-2017**

Hämeen piirin pilkkimestaruuskilpailu 25.2.2017 Haverissa. Sovittiin järjestelyistä ja jäsenkirjeeseen tulevasta ilmoituksesta. Petteri tekee mainoksen, jota laitetaan näkyville joka paikkaan.

Toukkien myynti järjestetään paikalle, Helena. Makkarat on tilattu Kompista, Juhani hakee perjantaina. Sieltä saadaan myös kalapusseja. Kilpailualueen rajojen merkintään kysellään kelkkailijaa, Petteri. Talkoolaisia tarvitaan, tieto 20.2. mennessä.  
Aikataulusta päätettiin, että klo 7 on kisatoimisto auki, kilpailuaika klo 10-14, punnituspaikalla pitää olla klo 15.

Seuran pilkkireissu tehdään 11.3.2017. Petteri kysyy kuljetustarjouksia Säkylään ja Raippaluotoon.

Vuosikokous pidetään 8.3.2017, kokouskutsu laitetaan jäsenkirjeen kääntöpuolelle.

**9. Jäsenten tuomia asioita**

Ei ollut.

**10. Muut esille tulevat asiat**

Ensi kesän Häme Cupin palkinnoista puhuttiin. Rahapalkintoja ei hyväksytä.

Petteri hoitaa asian.

Nuorten kalastustapahtuma kesäkuussa jigikisan yhteydessä. SVK:sta tulee ihmisiä esittelemään nuorisotoimintaa. Toukokuussa pidettävään nuorten kalastustapahtumaan haetaan hankeavustusta.

**11. Kokouksen päättäminen**

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.30.

---

pj Helena Näsiaho

---

sihteeri Sari Lähde